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Orienteringssak 

Vedlegg:
Austrheim Klatrehall prosjektbeskrivelse - vist for formannskapet 6. desember 2021

Framlegg til vedtak:

Formannskapet - 139/21 - 06.12.2021

FS -  behandling:
Øyvind Brandtun frå Austrheim Idrettslag orienterte om prosjekt ny klatrehall som tilbygg til 
Austrheim hallen. Prosjektet er forankra i styret i Austrheim Idrettslag og det er ei prosjektgruppe 
som består av: Lennart Romarheim, Sjur Brandtun og Øyvind Brandtun. 
Klatring er ein svært populær aktivitet og anlegg i til dømes i Bergen har ikkje kapasitet til fleire 
utøvarar. Idrettlaget har ved hjelp av midlar frå Sparebanken Vest hyra firmaet Vill til gjere eit 
forarbeid til prosjekt som gjeld mogelegheit for å utvide hallen med klatrehall og større styrkerom. 
Berekna kostnad er 7-8 mill. for påbygget (utvendig, utanom kjem oppbygging av til dømes sjølve 
klatreveggen) og finansiering er tenkt ved hjelp av tippemidlar, søknad til Sparebanken Vest med 
fleire og sponsormidlar.
Det er Austrheim kommune som eig hallen og er grunneigar, blant anne derfor treng ein kommunen 
med på laget. Det blir lagt vekt på at prosjekt ikkje skal belaste kommunen, utover støtte i form av 
møter for å fordele ansvar undervegs i prosjektet og mandat til å jobbe vidare. Dessutan treng 
prosjektet tilsluting frå politikarane og at kommunen tek det med i sin handlingsplan for fysisk 
aktivitet, idrett og friluftsliv som vert lagt til grunn for tippemiddelsøknadane. 
Eit samrøystes formannskap ser positivt på prosjektet og at ein må kunne få det inn i 
prioriteringslista. På spørsmål om administrasjon har ressursar til å bidra svarar kommunedirektøren 
at ein må vurdere det praktiske, men seier formannskapet ja skal ein finne gode løysingar. 
Framlegg til vedtak: 
Orienteringa frå Øyvind Brantun vert teke til vitande og formannskapet er positive til prosjektet.

Vedtaket vart samrøystes vedteke

FS  vedtak:

Orienteringa frå Øyvind Brantun vert teke til vitande og formannskapet er positive til prosjektet.
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